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secretar general
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 18.12.2019
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,

Au participat următorii consilieri locali:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Miu Vasile
11. Popa Constantin Tiberiu
12. Roșoiu Daniela Cerasela
13. Sprinceană Eugen Dănuț
14. Trandafir Dorel Ioan
15. Trifu Marius Robertino
16. Voicu Emilia Romelia

Ședința a fost deschisă de doamna Sorescu Liliana persoană delegată cu atribuții de secretar
general al orașului Pucioasa, având în vedere că doamna jr. Catană Elena - secretarul general al orașului
Pucioasa se află în concediu medical. Doamna Sorescu Liliana spune că ședința ordinară a Consiliului
Local al orașului Pucioasa a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 1 128/12.12.2019 și că din
consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței. Îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și solicită suplimentarea
ordinii de zi cu următoarele proiecte:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării impozitului pentru imobilele situate în orașul
Pucioasa încadrate în categoria clădirilor și terenurilor neîngrijite.

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investiții „ EXTINDERI ȘI BRANȘAMENTE REȚELE APĂ ȘI CANALIZARE ”.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
„ Reabilitarea și modernizarea acceselor în stațiunea balneoclimatică oraș Pucioasa prin DJ710,
DJ710A și DJ712 ”.

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Maluri ”.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul
„Modernizare drumuri publice în orașul Pucioasa, județul Dâmbovița ”.

6. Proiect de hotărâre privind organizarea unui foc de artificii la revelionul 2019 și alocarea
sumei de 15 mii lei din bugetul local pentru realizarea acestuia.

Ordinea de zi și propunerea de suplimentare sunt supuse la vot și aprobate cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Președinte de ședință, este domnul consilier Popa Constantin Tiberiu.
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Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință solicită acordul domnilor
consilieri de a-l împuternici pe domnul primar să lanseze o notă de protest sub semnătura tuturor
consilierilor către S. C. Electrica, privind situația iluminatului în orașul nostru.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu
ordinea de prioritate a cererilor pentru locuințele realizate în cadrul programului de construcții de locuințe
pentru tineri (ANL), destinate închirierii.”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că au fost
centralizate toate cererile privind locuințele ANL, în prezent fiind 7 locuințe goale. Lista este întocmită de
compartimentul de specialitate din cadrul primăriei, respectă toate normele și prevederile legale.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea listei cu ordinea de prioritate a cererilor pentru locuințele realizate în cadrul
programului de construcții de locuințe pentru tineri (ANL), destinate închirierii și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind propunerea Consiliului
Local al orașului Pucioasa de acordare a calificativului secretarului general al U. A. T. Orașul Pucioasa -
jr. Catană Elena pentru activitatea desfășurată în anul 2019. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată, cu calificativul
FB.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată, cu calificativul FB.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată, cu calificativul
FB.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată, cu calificativul FB.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind propunerea Consiliului Local al orașului Pucioasa de acordare a calificativului
secretarului general al U. A. T. Orașul Pucioasa - jr. Catană Elena pentru activitatea desfășurată în anul
2019 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată, cu calificativul FB.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează faptul că doamna Catană Elena este în
concediu medical, având probleme de sănătate în anul 2019. Doamna Catană Elena și-a îndeplinit cu
responsabilitate atribuțiile de serviciu, precizează faptul că merită acest calificativ.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei
școlare a unităților de învățământ preuniversitar de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar
2020 - 2021. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează faptul că a
încercat să modifice structura rețelei școlare, la un moment dat a solicitat să ia de la Liceul Tehnologic
cele două subunități Grădinița nr. 4 și nr. 7 însă cei de la ARACIP nu au permis acest lucru. Însă, a
analizat cu Inspectotatul Școlar și a constatat că este mai bine să rămână la Liceul Tehnologic cele două
grădinițe având în vedere că numărul de elevi este în scădere și trebuie asigurat liceului statutul necesar.
Mai precizează faptul că în rețeua școlară a fost inclus Clubul Copiilor

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de pe raza U. A. T.
Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2020 - 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor
aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”
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Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar
și este aprobat cu unanimitate de voturi.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind revocarea HCL nr.
160/25.09.2019 privind „ Aprobarea trecerii din domeniul public al Unității Administrativ - Teritoriale
Orașul Pucioasa în domeniul privat al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa a terenului în
suprafață de 72 mp., situat în orașul Pucioasa, str. Nicolae Titulescu ”. ”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează faptul că acest
proiect a fost discutat și aprobat de către Consiliul Local, însă prefectura a considerat hotărârea ca
nelegală. În urma analizei făcute a fost inițiat proiectul de hotărâre prin care se revine la situația inițială
respectiv terenul revine din domeniul privat în domeniul public al U. A. T. Orașul Pucioasa.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Alte discuții nu mai sunt .
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind revocarea HCL nr. 160/25.09.2019 privind „ Aprobarea trecerii din domeniul public al
Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa în domeniul privat al Unității Administrativ -
Teritoriale Orașul Pucioasa a terenului în suprafață de 72 mp., situat în orașul Pucioasa, str. Nicolae
Titulescu ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii
duratei contractelor de închiriere ce au ca obiect închirierea unor terenuri situate în orașul Pucioasa, ce
aparțin domeniului public și privat al U. A. T. Oraș Pucioasa, ocupate de deținătorii de garaje conform
anexei. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef, dă explicațiile necesare precizănd faptul că este vorba
despre garajele de pe str. Florin Popescu, Aleea Ardelului, zona - blocul Aurora. În aceste zone se vor
derula proiecte, iar în momentul în care aceste proiecte vor fi aprobate, contractele vor fi reziliate.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează faptul că zona catier porcărie face
obiectul unui proiect de modernizare cu Grădinița nr. 2.

Garajele din această zonă au durata de închiriere de 2 ani, însă contractele însă contractele de
închiriere vor putea fi reziliate înainte de expirarea termenului, având în vedere că toată zona va deveni o
parcare modernă.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu consideră că ar trebui să se facă o distincție astfel încât
persoanele care locuiesc în oraș permanent să aibă prioritate la obținerea unui loc de parcare față de
persoanele care au domiciliul în alte orașe și vin la locuința din Pucioasa ocazional (ex.: Oncescu din
Fieni - bloc Aurora).

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian a precizat faptul că acest lucru ar fi trebuit analizat
în momentul în care li s-au acordat aceste terenuri.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu consideră că ar trebui un amendament prin care
contractele nu vor mai fi prelungite persoanelor cu domiciliul în alte orașe dacă există solicitări ale
persoanelor care locuiesc în oraș permanent.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează faptul că din 2018 este un regulament
aprobat de Consiliul Local prin care cetățenii cu mașini înregistrate la Pucioasa au prioritate pentru
locurile de parcare. Însă în cazul acelui contract (ex.: Oncescu), dacă nu va fi prelungit, există
posibilitatea de a fi acționat în instanță pentru că nu există nicio prevedere în contract în care să se
precizeze faptul că atâta timp cât are proprietate în Pucioasa nu are dreptul să dețină și acest spațiu.
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Doamna consilier Brebene Marinela precizează faptul că în contractul de închiriere inițial nu este
nici o clauză specială privind încetarea contractului înainte de expirarea termenului din partea locatarului.

Doamna jr. Neagu Daniela - inspector în cadrul compartimentului administrare patrimoniu,
precizează faptul că la art. 16 din contractul de închiriere inițial se prevede faptul că „ în cazul de
modificare urbanistică a zonei respective potrivit schiței de amenajare a teritoriului care necesită
demolarea construcției, locatorul are obligația de a anunța cu cel puțin o lună înainte pe locatar despre
rezilierea contractului. ”

Doamna consilier Brebene Marinela consideră că trebuie specificat faptul că după expirarea
termenului de 30 de zile se va demola construcția.

Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan precizează faptul că trebuie subliniat dreptul locatarului de
a denunța unilateral contractul, deoarece în contractul inițial este specificat doar dreptul locatorului de a
rezilia unilateral contractul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian solicită să se menționeze în acte adiționale dreptul
primăriei (proprietarului) de a rezilia contractul.

Domnul consilier Trandafir Dorel Ioan solicită formularea amendamentului la proiectul de
hotărâre, însă domnul consilier Popa Constantin Tiberiu consideră că primăria ar trebui să formuleze
amnedamentul sub o formă juridică: cu/după notificarea prealabilă a locatorului legat de investiția pe care
primăria o desfășoară în acea zonă se poate rezilia unilateral contractul.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere ce au ca obiect închirierea unor
terenuri situate în orașul Pucioasa, ce aparțin domeniului public și privat al U. A. T. Oraș Pucioasa,
ocupate de deținătorii de garaje conform anexei, cu amendamentul propus și este aprobat cu unanimitate
de voturi.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării
impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în categoria clădirilor și terenurilor
neîngrijite. ”

Domnul consilier Trifu Marius Robertino a anunțat că nu participă la discuție și nici la vot,
precizând faptul că are o relație contractuală cu o persoană menționată în proiectul de hotărâre.

Domnul ing. Hosszu Mihail precizează faptul că conform codului fiscal primăria are dreptul să
majoreze impozitul pe clădiri până la 500% pentru clădirile neîngrijite. Este un regulament, proprietarii
au fost notificați cu 6 luni înainte (luna mai), în decembrie au fost făcute verificări în teren, dacă s-a
remediat situația, iar pentru clădirile și terenurile neîngrijite s-a aplicat o creștere a impozitului de la
100% până la 500% în funcție de anumite criterii conform regulamentului care intră în vigoare din luna
februarie 2020.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că în orașul Pucioasa există clădiri (foste
fabrici) lăsate în paragină iar atunci când au apărut investitori proprietarii acestor clădiri au stabilit
prețuri foarte mari.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian consideră că este momentul ca acest oraș să se
dezvolte, iar prin aplicarea acelor impozite proprietarii sunt forțați să-și îngrijească clădirile neputând fi
lăsate în paragină până vor fi vândute la prețul solicitat.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu consideră că trebuie să se facă o distincție între clădiri
neîngrijite locuite și clădiri neîngrijite nelocuite și să se acorde un coeficient de impozitare diferențiat.
Clădirea din Șerbănești (a lui Blanda) consideră că proprietarul ar trebui să fie sprijinit să obțină fonduri
pentru reabilitarea clădirii.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că majorarea se face diferențiat în funcție
de criterii și punctaje. În ce privește clădirile de patrimoniu (clădirea Sanatoriu, clădirile de pe I. H.
Rădulescu) nu este nici o pârghie legală de a fi ajutați proprietarii pentru reabilitarea clădirilor.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian mai precizează faptul că Scoala de la Șerbănești va
fi reabilitată în momentul în care se va deschide axa de finanțare 2021 - 2027 și va fi muzeu al Băilor
Pucioasa

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea majorării impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în
categoria clădirilor și terenurilor neîngrijite și este aprobat cu 15 voturi „PENTRU ” - domnul consilier
Trifu Marius Robertino nu participă la vot.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „EXTINDERI ȘI BRANȘAMENTE REȚELE APĂ ȘI
CANALIZARE”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Prin Ordonanța nr. 114/2018 a fost aprobat
un fond de finanțare pentru investiții de modernizare și de dezvoltare a stațiunilor balneoclimatice. Au
fost elaborate 4 proiecte care vor fi depuse în cadrul acestui program de finanțare, extindere rețele de apă
și terasamente drumuri locale. DN712 și DN710 și drumul de la Motel.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că în urmă cu 2 ani a depus pe PNDL 4
proiecte și au obținut finanțare doar pe un proiect. Toate celelalte 3 le-a grupat într-un proiect prin care
vor fi rezolvate toate problemele din orașul Pucioasa, unde sunt peste 40 de străzi din oraș. Dacă nu se va
asigura finanțarea acestor proiecte din partea Guvernului domnul primar propune angajarea unui credit
prin care cel puțin două proiecte din cele 4 prezentate să fie finanțate din acest credit.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „EXTINDERI
ȘI BRANȘAMENTE REȚELE APĂ ȘI CANALIZARE” și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul „ Reabilitarea și modernizarea acceselor în stațiunea
balneoclimatică oraș Pucioasa prin DJ710, DJ710A și DJ712 ”.”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare.
Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei

economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei

juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de

urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale

și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
Nu mai sunt alte discuții.
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Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „ Reabilitarea și
modernizarea acceselor în stațiunea balneoclimatică oraș Pucioasa prin DJ710, DJ710A și DJ712 ”
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Stabilizare alunecare de teren pe DC8,
oraș Pucioasa, cartier Maluri ”.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Stabilizare
alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Maluri ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „ Modernizare drumuri publice în orașul Pucioasa,
județul Dâmbovița ”.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul „ Modernizare drumuri
publice în orașul Pucioasa, județul Dâmbovița ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind organizarea unui foc
de artificii la revelionul 2019 și alocarea sumei de 15 mii lei din bugetul local pentru realizarea acestuia.”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela nu participă la vot.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Artificiile vor fi date în

centrul sensului giratoriu. Firma organizatoare a asigurat că artificiile vor fi mai puțin puternice dar mai
multe și mai spectaculoase.

Nu mai sunt alte discuții .
Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind organizarea unui foc de artificii la revelionul 2019 și alocarea sumei de 15 mii lei din
bugetul local pentru realizarea acestuia și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” -
domnul consilier Budoiu Ion, iar doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela nu participă la vot.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință solicită să se ia măsuri pentru
câinii defunctului Moldoveanu având în vedere că niște tineri aruncă cu petarde unde sunt acești câini.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează faptul că sora defunctului a asigurat că în
câteva zile acești câini vor fi luați și duși în adăposturi.
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Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu - președinte de ședință prezintă Consiliului Local o
solicitare a doamnei Enache Rurela privind problema întreruperii furnizării energiei electrice în oraș în
mod frecvent și solicită implicarea primăriei și a Consiliului Local în rezolvarea acestei probleme.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează faptul că toate aceste probleme în oraș se
datorează faptului că nu există investiții din partea S. C. Electrica și dorința de profit a acestora care a
dus la disponibilizarea în masă a oamenilor și nu există o echipă permanentă care să deservească orașul.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian mai precizează faptul că pe perioada sărbătorilor va
fi o echipă permanentă care să deservească orașul, având în vedere că în acestă perioadă va fi un consum
mai mare de energie electrică.

Nu mai sunt alte discuții .
Drept pentru care am încheiat prezentul proces - verbal.

Președinte de ședință,
POPA CONSTANTIN TIBERIU

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena secretar general al oraşului Pucioasa


